
 

Engebråten skole 
 

Referat 
Til: Driftsstyret Engebråten skole 
Fra: Sveinung Bjørkøy, rektor 
Møtested: Engebråten skole Møterom ved administrasjonen 
Møtetid: 
Deltakere: 

Fredag 12.12.24.  kl. 08:00-10:00. 
Petter Karal, Steinar Årdal, Helene Abusdal, Barbro Sæther, Marte Skar, Othilie 
Strand, Emilia Nielsen, Sveinung Bjørkøy og Per Christian Gundersen (referent) 
 

  

 Sak  

30/24 Godkjenning av 
dagens saksliste 
 

Godkjent 

31/24 Godkjenning møtebok 
30.10.24 

Godtkjent. Få inn navn på hvem som er deltakende på møter i 
referatene 

32/24 Oppdatering skolen 
Flyttet fra møte 
30.10.24 

Eksamensresultater og klager 

Lite klager generelt på standpunktkarakterer. Mest på M&H 9. 
trinn.  

2024 – Kun 1 på M&H. 5 klager totalt på standpunkt. 
Statsforvalter er klageinstans. En av klagene ble sendt tilbake til 
skolen hvor rektor skal fatte en ny eller opprettholde karakter.  

Eksamen – 8 klager. 1 elev gikk opp. 

Skolen er pålagt å informere foresatte og elever i forkant. 

Oppstart skoleår  

Størst endring på 8. trinn. Større fokus og trening på hva det vil 
si å være elev på 8. trinn.  

Ellers en fin oppstart. 

Status satsning intensiv leseopplæring  



Feil! Fant ikke referansekilden. 

Felles opplæring og kursing av lærere er gjennomført med stort 
fokus på klasselesekurs. Dette er en del av prosessen av bli 
dysleksivennlig skole. Søknad blir sendt i mai 2025. 

 

33/24 Tiltaksplan økonomi  Gjennomgang av vedlegg og prosess knyttet til tiltaksplanen. 

En stykkprisfinansiering gjør at skolen får mindre tildelinger ved 
forventet elevnedgang. 

Hovedtrekk: 

- Elevene har over flere år fått for mange timer ift. lovverket, for 
eksempel knyttet til matematikk-satsing. Disse timene fjernes. 

- Kutt i lærerstillinger, reduksjon i rådgiverressurs og 
administrativ ressurs. Overtallighetsprosess igangsatt.   

- Kutt i skoletur på 10.trinn. Det legges opp til enklere opplegg. 

- Kutt i pc-innkjøp til nytt 8. trinn. 

- Bibliotek, kantine og skoleball for 10. trinn består inntil videre. 

Skolen jobber mot et null-budsjett for 2025. Skolen skal ikke 
nedbetale før man over en lengre periode har kommet i balanse. 

34/24 Budsjett 2025 - 
utkast 

Budsjett skal sendes inn 21. januar. Rektor sender ut budsjett til 
DS i neste uke. Behandles i DS første møte etter jul. 

35/24 Åpne saker Fortsette dialogen rundt kosthold og søvn i FAU.  

Bekymring knyttet til leseferdigheter. Rektor er i dialog med 
barneskoler og utdanningsetaten om en kompetansepakke 
knyttet til dette. 

36/24 Orienteringssaker Ansatte:  

Fortvilelse rundt gjennomføring av fagdager og bruk av AI/KI. 
Løftes også videre i FAU 

Politikere:  



Feil! Fant ikke referansekilden. 

 
 
Sveinung Bjørkøy 
Rektor 

 

Ingen store saker. 

FAU:  

Besøk av elever og snakk om ulike temaer, blant annet 
karakterer. Lærer Marte kommer på neste FAU-møte. 

Elevråd: 

Jobber videre mot uke 7 og Solidaritetsaksjonen. 

 Eventuelt Neste DS - møte settes 16. januar. 


